
	  

 
Referat Generalforsamling tirsdag den 5. april 2011 
 
Referat: Søren Foverskov Rasmussen (SFR) 
 
 

a) Valg af dirigent 
Morten Nielsen vælges til dirigent uden modkandidater. 
 
Generalforsamlingen erklæres for lovlig.  

 
 
b) Aflæggelse af beretning for clubbens virksomhed siden seneste 

generalforsamling 
Formand for ABC, Per Munch beretter om clubbens virke siden seneste 
generalforsamling. Hovedpunkterne er: 
 

o Præsentations af bestyrelsen og dens arbejdsstruktur. Bestyrelsens arbejde 
foregår via møde. Præsentation af bestyrelsens arbejdsgrupper. 

o God økonomi og forvaltning ved brug af halbestyrer. 
o Sektionerne klarer sig godt. 
o Udlejning af baner går planmæssigt. Der er stadig ledige baner i 

ydertidspunkterne. 
o Ny rengøringsfirma som er sammenlagt med jobbet som halinspektør. 
o Klubbens økonomi fungerer med Helle Sjørring og Martin Hindsbo. 
o Forbedringer i køkken, maling i restauration samt arbejde i baderum i sommeren 

2010. Desuden er der installeret lysfølere i baderum og hal. 
o Nyt bestyrelsesmedlem, som har erfaring med hjemmeside og web 
o Næste sæson udvides seniorafdelingens træningstider. 
o Restaurationen har været lukket 2-3 uger grundet sygdom. Restaurationen er 

klubbens omdrejningspunkt. Medlemmerne opfordres til at benytte 
restaurationen i større omfang end hidtil. Ny restauratør søges. Medlemmerne 
opfordres til at rette henvendelse til Per Munch eller Per Reslow-Olsen, hvis de 
ønsker at drive restaurationen. Klubben har allerede modtaget henvendelser fra 
interesserede medlemmer.  

o Stor tak til alle de som yder en frivillig indsats i klubben. 
 
Flere detaljer kan læses i Per Munchs beretning, som er vedlagte i bilag. 

 
c) Aflæggelse af udvalgsberetning 

 
Ungdom v. Thomas Wilken 
Thomas Wilken fremlægger beretningen for ungdomssektionen. Følgende hovedpunkter 
blev nævnt: 
 

o Thomas fratræder som ungdomsudvalgsformand efter denne sæson. 
I løbet af sæsonen har der været flere typer træning opdelt efter niveau fordelt 
over flere dage og med forskellige trænere.  



	  

o Der har været afholdt sociale arrangementer og relaterede aktiviteter som 
eksempelvis videoaften, turneringer, holdkampe og styrketræning. 
Sportsligt står det fint til. Flere medlemmer i de bedste rækker. 

o Philip B. Andreasen udmærker sig ved en god indsats til DM. 
Forbedringer af administrationen og overholdelse af budget. Ungdomsudvalget 
med forældre fungerer, men der er stadig mulighed for forbedringer.  

o Gode resultater i ungdomsrækkerne. U17 holdet modtager medaljer. 
 
Spørgsmål fra French Frederiksen: Hvor mange ungdomsspillerede er der? Thomas 
Wilken svarer at der de seneste år har været over 100 i gennemsnit. 
 
Flere detaljer kan læses i Thomas Wilkens beretning, som er vedlagte i bilag. 
 
 
Senior v. Morten Munch 
Morten Munch fremlægger beretningen for seniorsektionen. Følgende hovedpunkter 
blev nævnt: 

o Gode sportslige præstationer. 
o Nye spilletider grundet stigende medlemstal 
o 100 kamps jubilar – Marlene Dehn. De øvrige jubilarer (Jacob Dyhrberg og 

Catrine Munch) kunne desværre ikke være til stede. 
 
Spørgsmål fra French Frederiksen: Hvem udtager 1. Holdet? Morten Munch svarer, at 
det gør træneren. 
 
Flere detaljer kan læses i Mortens beretning, som er vedlagte i bilag. 
 
 
Veteran v. Jan Sølyst 
Jan Sølyst fremlægger beretningen for veteransektionen. Følgende hovedpunkter blev 
nævnt: 
 

o Gode sportslige præstationer. 
o Stor tak til holdlederne. 
o Opfordring til at medlemmerne skal komme med stort og småt til 

hjemmesiden. 
o Opfordring til veteranmedlemmerne: Meld jer, så kan vi sammen få en 

masse til at ske. 
 
Flere detaljer kan læses i Jans beretning, som er vedlagte i bilag. 
 
Spørgsmål fra Alan Ørslev: Er der basis for træning som seniorafdelingen. Hertil svarer 
Jan Sølyst, at der ikke er planer herfor, men at det drøftes efter generalforsamlingen. 

 
d) Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 

Formand Per Munch fremlægger regnskabet. Regnskabet udviser et overskud på 34. 
tkr. Egenkapitalen er stigende til 453 tusinde grundet overskuddet. 
 



	  

Spørgsmål fra French Frederiksen: Hvorfor er der hensat så præcist (DKK 52.500) og 
ikke blot DKK 50.000.  
Formand for ABC, Per Munch  forklarer, at han sammen med Økonomiansvarlig Helle 
Sjørring lavet en beregning, som resulterer i det nævnte beløb. Dette påvirker ikke 
regnskabet for det næste år.  
  
Regnskabet vedtages med følgende resultat:  

o For 36 stemmer,  
o Imod 0 stemmer  
o 1 undlader at stemme 

 
 
e) Fremlæggelse af budget for det kommende år til orientering 

Formand for ABC Per Munch fremlægger det kommende års budget. Der forventes et 
overskud på 43.000 til næste år. 
 
Æresmedlem Bjørn Holst Christensen spørger til stigende indtægter fra baneleje, når 
der inddrages baner til seniorer.  
Hertil svarer Per Munch at stigning i betaling og bedre belægning resulterer i stigende 
indtægter. 
 

 
f) Behandling af indkomne forslag 

Forslag til ændring af vedtægter blev fremlagt af formand for SEU, Morten Munch og 
herefter vedtaget. 
 
Lisbeth Ørslev: Bør der ikke være beløbsgrænse for fremtidige emblemer. Bestyrelsen 
vil løbende kunne fastlægge et passende niveau. 
 
Æresmedlem Bjørn Holst-Christensen spørger til nummerering af æresmedlemmer idet 
guldemblemerne udgår.  
Clubben vil fremover sørge for en nummerering af æresmedlemmer. 
 
 

g) Valg til bestyrelse 
o Per Reslow genvælges som næstformand. 
o Thomas Wilken afgår som formand for USU og Mads-Emil Zinkernagel vælges. 
o Peder Thyme afgår som motionistformand. Der er ingen kandidater til posten. 

Bestyrelsen konstituerer en formand 
o Søren F. Rasmussen genvælges som menigt bestyrelsesmedlem 
o Peter Andreassen afgår som menigt bestyrelsesmedlem og erstattes af Marianne 

Bjerborg 
 

 
h) Valg af revisorer og revisorsuppleant 

Jørgen Jensen og Steen Bergholdt genvælges som revisorer. Claus Ishøj genvælges 
som suppleant.  
 
 



	  

i) Eventuelt 
Ungdomspokalen går til Natasha Lund 
Gentlemanpokalen går til Per Reslow-Olsen 
 
25 års jubilarer 

o Jan Sølyst 
o Claus Meyer 
o Henning Glerup 
o Per Winther Nielsen 
o Bent Bødtker 
o Henrik Vaaarby 

 
50 års jubilarer 

o Annette Hoffmann 
o Steen Aage Nørregaard 
o Dirch Holte 

 
Æresmedlem Bjørn Holst-Christensen ser gerne, at clubben gør en indsats for at 
clubben igen råder til næste års Mads P. turnering. Manglende dommer gør turneringen 
dyrere og vi vil miste muligheden for at afholde en åben turnering. 
Clubben undersøger muligheden for at uddanne en dommer i ABC regi. 
 
Leif Mikkelsen stiller spørgsmål angående stemmeberettigelse for ikke aktive 
medlemmer.  
Det blev fastslået, at det er muligt at købe sig til stemmeret ved at være aktiv uden 
bane.   
 



	  

 

Bilag 1 
Til: GF-referat 
Fra: Per Munch, Formand 
Dato: April 2011 
Vedr.: Formandens beretning 2010/2011 
	  
Jeg vil komme ind på de overordnede ikke sportslige område og senere kommer de enkelte 
udvalgsberetninger. 
 
Bestyrelsens arbejde 
2 medlemmer af den siddende bestyrelse har desværre ikke haft mulighed for at lægge ret 
meget arbejde i arbejdet. Peter Thyme og Peter Andreasen stopper derfor i bestyrelsen. 
Best. møder hver mdr. eller hver anden måned 
Økonomiudvalgsmøde ca. hver måned, Per Reslow, Jørgen Jensen og PM 
Lokale og restaurationsudvalg efter behov, Per Reslow og Jan Sølyst 
Sponsor og fondsudvalg efter behov, Søren Foverskov Rasmussen og Morten Munch 
Ad hoc udvalg, så som festudvalg, ansættelsesudvalg m.v.. Skiftende deltagere 
Sportsudvalg, USU, SEU, VETU, Motionistudvalg 
Tlf. drøftelser og mailkorrespondance mellem møderne. 
Ref. forefindes på hjemmesiderne. 
 
Overordnet 
Rigtig god økonomi 
Administrativt styr på tingene 
Halinspektør området fungerer nu meget tilfredsstillende efter mange år med utilfredsstillende 
funktion 
Ungdomsafdelingen kører flot med mange nye medlemmer og sportslig fremgang 
Seniorafdelingen har meget stor tilgang der gør at fællestræningen udvides næste år 
Veteranafdelingen er meget stor og har gode sportslige resultater 
Motionistafdelingen med træning om søndagen fungerer tilfredsstillende. 
Udlejningssituationen af baner ser meget fornuftig ud. 
 
Øvrige forhold 
Ved sæsonstart ansatte vi Martin Hindsbo som halinspektør/facility manager. 
Rengøring og jobbet som FM blev slået sammen. Martin er i ABC fra 11.00 til 17.00 hver dag. 
Opsyn med faciliteterne, rengøring, passer kontoret, opsyn med vores unge medlemmer, 
baneudlejning m.m.m. 
Mange år siden denne funktion har fungeret så godt. Stor tak til Martin. 
Martin arbejder på en række områder tæt sammen med Helle Sjørring som har ansvaret for alt 
det administrative, bl.a. regnskab, opkrævningssystemet og alt det bogføringsmæssige.  
Dette fungerer meget tilfredsstillende og en stor tak til Helle. 
Vi betaler en god løn men får også valuta for pengene. 
 
I sommerpausen rep. Af lokaliteterne. 
Køkken istandsat bl.a. med ny udsugningsanlæg, 
Maling af restaurationen 
Nyt guldtæppe 
Nye lamper 
Nyt TV 
Plus andre småting 
Badefaciliteter blev delvis istandsat, nogle ting mangler endnu 
Automatisering af lys i Hallen og omklædningsrummene blev færdigetableret 



	  

Stadig gulvproblemer i hallen. Dette vurderes løbende. 
Ny webmaster er ved at tage over vedr. hjemmesiden. Denne opgraderes og gøres mere 
moderne. Morten og Søren hjælper til indtil den nye webmaster er helt klar ved sæsonstart. 
Seniortræningen udvides, hvilke bevirker at vi må bede enkelte medlemmer skifte banetid. 
Restaurationen var lukke et par uger grundet Annelises sygdom. Mange fandt ud af, at 
restaurationen er meget vigtig for os. BRUG DEN NU. 
Martin fra Kareten har opsagt samarbejdsaftale, da Annelise fremover vil have en job i 
dagtimerne. Vi er kede af at Annelise holder op og skal nu finde en ny restauratør. 
Hvis der er medlemmer som er interesseret i at forpagte restaurationen skal man henvende 
sig til Per Reslow eller mig. 
Vi har netop fået ændret vores låsesystem som forhåbentlig vil fungere bedre fremover. 
Stor tak for alle der har hjulpet til med arbejdet i ABC. 
Især tak til bestyrelsen for et stort stykke arbejde, til 
Henrik Kyhl for at føre kampspillerlisten, til 
Forældre der har hjulpet til i USU 
Og alle andre der i dagligdagen giver en hånd med. 
 
Per Munch, april 2011 
 



	  

	  
Bilag 2 
Til: GF-referat 
Fra: Thomas Wilken, USU-formand 
Dato: April 2011 
Vedr.: Ungdomsafdelingens beretning 2010/20011 
________________________________________________ 
Indledning 
Sæsonen 2010/2011 bliver min sidste som ungdomsformand i Amager Badminton Club. Det 
har været et stort ansvar, og en post jeg glædede mig utrolig meget til. Jeg føler, at 
ungdomsafdelingen er kommet et stykke i den rigtige retning, men helt i mål er vi dog ikke. 
Dog glæder det mig, at vi er gået igennem en god sæson. Både på det sociale og sportslige 
plan er det gået fortræffeligt. 

Denne sæson 
	  
Træningen: 
Træningen er forløbet fra mandag til lørdag, med ca. 17,5 times træning om ugen. I snit har 
100 børn deltaget på de aldersinddelte træninger fra lille og stor begynder, gennem C, B og A 
træninge. Derudover har der været individuel træning samt styrketræningsforløb for de 
bedste. 
 
Træningen er blevet varetaget af: 
Andreas Johannsen, Majken Dehn, Mads-Emil Zinckernagel, Nicolai Tønnesen, Rasmus Otkjær 
samt undertegnede. 
 
Socialt: 
Vi har i løbet af året afholdt mange forskellige arrangementer, så som opstartslejr, 
bornholmtur, juleafslutning, fokusturneringer, været ude og se holdkampe, videoaften, 
Copenhagen masters, afholdt Mads P., vi har kørt et styrketræningsforløb og U-15 
landsholdstræneren har ligeledes været her i 8 uger. - Alt med succes! 
 
Resultater: 
Hvis vi ser på resultaterne, så er der flere ting der springer i øjnene. 

1) De 4 ungdomshold: 
U-11: nr. 5 ud af 7 i serie X1 
U-13 1: nr. 2 ud af 8 i serie 3 
U-13 2: nr. 1 ud af 6 i serie X1-2 
U-17: nr. 1 ud af 6 i serie 2 

2) Vi har i år haft 4 spillere i den bedste række i deres årgang. Henholdsvis 2 U-11 a, 1 u-
15 E og 1 U-17 E, derudover skal det nævnes at alle er 1. års!! 

3) Philip Busch Andreasen taber i 3. runde til DM med 23/21, 23/21 til den 1. seedede, 
som senere gik hen og blev nummer 2 til DM. 

4) I løbet af sæsonen har 2 ungdomsspillere fået debut på 1. holdet, og ca. 4-6 andre på 
de andre seniorhold 

	  
Økonomi: 
Budgettet på de 145.000 er holdt, selvom der af det endelige regnskab fremgår udgifter for 
153.000. Vi har haft egenbetaling på en del af træningen for ca. 7.000-8.000 kr, og derudover 
har Mads P også givet et overskud omkring de 10.000. 



	  

Posterne på budgettet har nogenlunde fordelt sig som planlagt, hvor kun en øget udgift til 
USU-møder bør nævnes. 
	  
Administrativt: 
Der er sket en forbedring af dagligdagens administrative processer, og jeg er sikker på, at 
Helle ikke har brugt ligeså meget tid på mig i år, som foregående år. Dog er der selvfølgelig 
stadig nogle problemer hist og pist, hvor Helle skal takkes for sin hjælp. 
 

Clubben fremover 
I det jeg træder tilbage vil jeg blot give mit bud på Ungdomsafdelingens udfordringer 
fremover, samt for clubben som helhed. Som USU-formand har jeg ikke kunne lade være med 
at prøve at udvikle afdelingen. Både sportsligt og organisatorisk. 
 
Sportsligt synes jeg, at det er gået over alt forventning. Der er: 

-‐ Mange dygtige spillere 
-‐ Brede årgange hos de små 
-‐ Begyndende integration af ældste ungdomsspillere i seniortruppen 

 
Organisatorisk synes jeg, at det blandet: 

-‐ Få forældre gider reelt at yde en indsats i ungdomsudvalget, hvorfor det har været 
svært at få op og køre. Mange fine intentioner, men meget lidt handling. Derfor har der 
været stor udskiftning, hvorfor det aldrig rigtig har fungeret 100%. 

-‐ Jeg har personligt manglet kompetence til at oprette et udvalg, der kunne fungere. 
-‐ Generelt har der været for mange problemer med ”dagligdagsting”, som løn, udlæg 

osv.Vi har dog en opgaveoversigt for året nu. 
-‐ En del opgaver har forældrene taget sig af i løbet af de sidste 2 år (2009,2010) 
-‐ Kommet bedre styr på USU’s del af ABC’s samlede budget 
-‐ Omstrukturering af kontingentsystemet 
-‐ Stor forøgelse af kontingent indbetalingen, grundet bedre indkrævning (Helle), 

kontingentstruktur samt at der er markant flere aktive unger i hallen i dag. 
-‐ Vi har fået gratis baner i en kommunal hal, som hjælper utrolig meget i forhold til den 

manglende kapacitet. 
 
Jeg synes, at den kommende USU-formand primært skal have øjet rettet mod 3 ting. 

1) Få gang i USU-udvalget 
2) Oprethold kvaliteten af trænere, da disse er altafgørende for om der kommer unger i 

hallen, og om vi får de brede årgange, der skal til. Derudover giver en positiv oplevelse 
med badminton et incitament til senere at vende tilbage, på den ene eller anden måde. 

3) Hvis kvaliteten opretholdes, og de bedste spillere kan spille på et højt plan, så vil 
fremtidens ”badmintonnetværk” være utrolig brugbart. For jo flere badmintonspillere 
vores ungdomsspillere kommer til at tale med, jo større sandsynlighed er der for, at de 
selv bliver i badmintonsporten, samt på den lange bane, at f.eks. de nye 
ungdomstrænere bliver fundet her, seniortrænere, forretningsføreren, nye 
seniormedlemmer, som bliver veteraner på et tidspunkt osv. 
Jo større en kontaktflade alle clubbens medlemmer får, jo lettere bliver det for ABC at 
skaffe de menneskelige kapaciteter, der skal til for at clubben overlever. Denne 
kontaktflade kan dog, efter min mening, påvirkes meget som ungdomsspiller, hvorfor 
det er vigtigt at give de unge muligheden for at blive så dygtige, at de udvikler sig, og 
kommer til at ”elske” at spille turneringer, tage på træningslejre, osv.. 
 

Clubben generelt 
For mig er det afgørende, at vi fokuserer på helheden i clubben.  
Alle 4 sektioner skal med, det administrative ved Helle og Martin, samt restauranten. For mig 
at se er det positivt jo mere banetid, der går til sektionerne, som motionist fik søndag aften, 



	  

usu fik udvidet mandag, samt senior får torsdag. Hvis det hænger sammen økonomisk er jeg 
sikker på, at det er på denne måde vi får skabt den mest hyggelige club 



	  

 
 
 

Bilag 3 
Til: GF-referat 
Fra: Morten Munch, SEU-formand 
Dato: 5. april 2011 
Vedr.: Seniorafdelingens beretning 2010/2011 
 
 
Overordnet: 

• Gode sportslige resultater 
• Stor tilstrømning af (gode) nye spillere 
• Spændende ny sæson i vente 

 
SEU: 
SEU har i denne sæson haft undertegnede som formand og endvidere har holdlederne deltaget 
i udvalget samt spillerrepræsentanterne Morten Sejling samt festudvalget bestående af Marie 
Madsen og Catrine Munch. Begrænset mødeaktivitet. 
 
Træning: 
Med virkning fra indeværende sæson udnyttede SEU de ledige baner torsdag aften, så 
træningstiden har heddet fra kl. 20.20 til 22.00, hvilket har givet meget positiv feedback. 
 
I denne sæson har Mads Hallas og Henrik Rathje Andersen varetaget seniortræningen med 
stor succes. Der er været stor gejst i hallen og større fremmøde end tidligere. Især torsdag 
aften har været overbooket, hvilket vi heldigvis har fundet en løsning på til næste sæson, hvor 
vi udvider træningen, så vi starter kl. 19.30 også torsdag. Kapaciteten er allerede stort set 
udnyttet, så vi tager kun spillere ind i toppen. 
 
Vi har også – som det er meldt ud efter seneste bestyrelsesmøde – fået muligheden for at 
rykke træningstiden torsdag, så vi kan inddele træningen i to med start kl. 19.30 ligesom 
tirsdag. Det giver mulighed for endnu større udvikling – og singletræning indimellem. 
 
Mads Hallas fortsætter i næste sæson som træner – måske også spillende – og Rasmus Bonde 
(spiller på forbundstræningen og i denne sæson spiller på Værløses Badmintonliga-hold) bliver 
ny træner sammen med Mads. Vi ser frem til næste sæson og er allerede i gang med 
planlægningen, hvor vi bl.a. vil se, om vi kan indføre tematræninger. Rasmus Bonde vil 
komme til at forestå en stor del af det administrative arbejde som træner. 
 
Der er som sædvanligt sommertræning fra og med maj måned. Træningen starter op igen i 
august. 
 
Holdturnering: 
I år deltog der 4 hold i KBKr´s holdturnering. 
 
ABC1 nåede for første gang i flere år målet: Oprykningsspillet. Her endte vi dog i den nedre 
halvdel… Vores træner Mads Hallas har været holdleder for holdet. 
 
ABC2 endte på en 1. plads i serie 2 og rykker dermed op i serie 1 – serien lige under ABC1. 
Jacob D.C. har været holdleder i indeværende sæson. 
 



	  

ABC3 blev presset i årets første kampe og det så en overgang ud til en bundplacering. 
Holdlederen Lasse Wolsgaard fik dog styr på tropperne – bl.a. som følge af tilgangen af spillere 
– og holdet ligger i skrivende stund til oprykning på 2. pladsen i puljen. Et underliggende hold 
skal dog spille i den kommende weekend og oprykningen er derfor truet. Men da holdet blot 
skulle overleve efter oprykning i tre år i træk, så er det en succes under alle omstændigheder. 
 
ABC4 blev stillet, selvom der ikke var nogen fra søndagstræningen, der ville melde sig som 
holdleder. Michael Bidault har ageret holdleder med Lisbeth Ørslev som back-up i 2. halvdel af 
sæsonen. ABC endte på en 6. plads. Holdets fremtidige berettigelse overvejes for øjeblikket og 
afhænger af, om der findes kræfter i motionistafdelingen, der vil stille sig til rådighed. 
 
Q-holdet trak vi ved sæsonstart. 3 ud af 9 hold er trukket i puljen. 
 
Til næste år vil der igen blive tilmeldt 4 seniorhold. Det er dog en betingelse for tilmeldingen, 
at der inden den 1. maj 2010 bliver fundet en holdleder til 4. holdet. 
 
Kampjubilarer: 
Navn Antal kampe 
Marlene Dehn 100 
Jacob Dyhrberg 100 
Catrine Munch 200 
Morten Munch 300 
 
Intern aktivitet: 

• Sæsonstartssamling 
• Julefrokost 
• Turneringsdeltagelse 
• Holdturneringssæsonafslutning 
• Klubmesterskaber 

 
Afslutning: 
Tak til alle for en god sæson! Jeg ser allerede frem til næste sæson. 
 
For beretning 5. april 2011, Morten Munch, SEU-formand 
 



	  

 
 

Bilag 4 
Til: GF-referat 
Fra: Jan Sølyst, Veteran-formand 
Dato:  5. april 2011 
Vedr.:    Veteranafdelingens beretning 2010/2011 
 
 
Generalforsamling i Amager Badminton Club 2010-2011 
 
Tirsdag den 05. april kl. 19:30 
 
Beretning for veteranafdelingen. 
 
Jeg vil først og fremmest takke Per, Lisbeth, Allan, Annalisa og Ole som i den forgangene 
sæson har været holdledere for ABC’s veteranhold. Alle har bidraget til en sikker afvikling af 
holdkampene. 
Det kræver solidt benarbejde fra holdlederens side men også spilleropbakning for at udnytte 
vores spillerresurser optimalt. Vi har i år oplevet et minimum af spillerspild og det medføre 
sportslig succes.  
Endvidere har vi igen i år fået spiller ind på 1. Veteran og det smitter af på holdene nedadtil. 
 
Vi har deltaget i holdturneringen med fem 40+ hold og et 50+ 
 

1. holdet ligger i eliterækken og landede på en 4 plads 
2. holdet ligger i serie 2 og blev en flot nr 2 og derved oprykning igen i år 
3. holdet ligger i serie 6 og blev en flot nr 1 og derved oprykning igen i år 
4. holdet ligger i serie 7 og blev en flot nr 3 og undtagelsesvis ingen oprykning i år 
5. holdet ligger i serie 9 og er endt på sidstepladsen 
50+ holdet ligger i næstbedste række serie 2 fik en hæderfuld 4 plads igen i år 
 

 
Jeg har klar forventning om at alle holdledere fortsætter endnu en sæson. 
Allan, Lisbeth og Per tager en tørn mere og jeg forventer at Ole og Annalisa følger trop 
 
ABC hjemmeside som er vores ansigt udadtil er på vej til at blive opdateret og moderniseret.  
Ser meget frem til en mere dynamisk hjemmeside og forventer at ABC vil drage nytte deraf 
 
Henrik har igen i år, med stor flid, ført kampspillerstatistik og ved hjælp af denne skal jeg 
uddele nogle flasker til kampspiller jubilæum: 
 
 
 
Navn Antal kampe 
Finn Rigét 100 
Gitte Funch 100 
Lisbeth Ørslev 100 
Verner Pedersen 200 
Lise Kissmeyer 200 
Inge Andersen 300 
Annalisa Møller Jørgensen 400 



	  

Per Kjeldsen 400 
Jens Karlsen 500 
Steen Bergholdt 600 
 
 
Veteranudvalget havde en meget kort levetid og det er i dag ikke eksisterende.  
Der er stadig fine opgaver at løse, så behovet er der stadig og jeg modtager gerne emner. 
Veteran fællestræning havde en forrygende start sidste sæson men interessen i år har været 
moderat og jeg frygter at vi har toppet. 
 
Der er forsat ændringer i turneringsreglerne, og derfor er det vigtigt at alle holdledere og 
ivrige spillere læser reglerne igennem før sæsonstart. 
 
Der er for få veteraner som deltager i åbne turneringer. Er man til lige del hygge og god fjer er 
de åbne turneringer et must. 
 
 
ABC var igen stærkt repræsenteret ved Wichlers cup. 
Wichlers Cup er et privat arrangement med deltagelse af 4 københavnske klubber. 
Wichlers Cup vægter spil og hygge lige højt og som jeg forstår er ABC nu fuldgyldigt medlem. 
 
 
 
Jan Sølyst 

 
 


